
Certificate CN22/00003180.05 

JCET Semiconductor (Suqian) Co1, Ltd. 

No.5, Putuoshan Road, Susu Industrial Pa氏 SuqianC勺．Jiangsu Province,P.R.China 

Has been assessed under the management system of the certified o心anisation defined in the main certificate CN22/00003180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301 :2019 
For 小e 仍Lowing activities 
Pack姆e design and assembly and testing of semiconductor devices. 

This certificate is valid from 13 September 2022 until 12 September 2025 and remains valid su切ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 1. 
The validi钾 of this certificate depends on the validi钾 of the main certificate. 

眺诚 M. 

Authonsed by 
Jonathan日all 
Global Read - Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park,日lesmere Port, Cheshire, CR65 3EN, UK 
1+44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com  

  

SGS  5005 

丁his奴ument is an authentic吹cttonic certificate扮Clent business pwposes use on扮．Pnnted version"the eiecttonic cml血・岭 me pematted and wl be considered as a copy 
This document is issued勿 the Company subtect to SGS General Conditions 01 certifIcation services available on 了・nser and Conditions I SGS. Attention is diawl to the hrntiation of 
liability, indernnibuatiou and junsdictionalclausescontained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the contentor 
appemance of 小is document is unlawful. 

户age 钊’ 



此为证书 CN22/00003180. 05 译本 

长电科技（宿迁）有限公司 

中国江苏省宿迁市苏宿工业园区普陀山大道 5号 

依据主证书 CN22/00003 180 中规定的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围筱盖 
半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

该证书的有效期自 2022年 09月 13日至 2025年 09月 12日 并须经过符合要求的监杆审核保持有效 

版本号 1. 

此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 
加nathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, C1165 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666~wv. sgs. corn 

SGS  姗 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副木．本文件报据 Terms and Conditions! 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注愈其中己包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS 版权保扩’，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法． 
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